
PROTOKÓŁ Nr XXVI/21
z sesji Rady Gminy Łubnice

odbytej dnia 28 czerwca 2021 roku
 
W sesji udział wzięło 14 radnych, 1 nieobecny usprawiedliwiony.
 
Ponadto w sesji uczestniczyli:
 
1.     Anna Grajko – Wójt Gminy
2.     Leszek Ziółek – Sekretarz Gminy
3.     Izabela Pszczoła – Skarbnik Gminy
 
Proponowany porządek obrad:
1.     Otwarcie sesji.

2.Przedstawienie porządku obrad.
3.Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Wójta Gminy 
Łubnice.
4.Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2020 r.
5.Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu 
wykonania budżetu za 2020 rok.
6.Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Staszowskiemu.
7.Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok.
8.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy  Finansowej Gminy 
Łubnice na lata 2021-2031.
9.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 
dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność Gminy Łubnice.
10.Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu 
Administracyjnego w Kielcach skargi Prokuratora Okręgowego w Kielcach z dnia 
29 kwietnia 2021 r. na uchwałę nr X/32/2011 Rady Gminy Łubnice z dnia 29 
czerwca 2011 r. w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków 
Zespołu Interdyscyplinarnego oraz odpowiedzi na nią.
11.Podjęcie uchwały  w sprawie pozostawienia bez rozpoznania skargi na 
działalność Dyrektora Publicznej Szkoły Podstawowej im. Wojciecha Skuzy w 
Łubnicach.
12.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXIII/147/21 Rady Gminy 
Łubnice z dnia 25 marca 2021 r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 
Narkomanii na 2021 rok.
13.Interpelacje i wnioski radnych.
14.Odpowiedzi na interpelacje.
15.Wolne wnioski i informacje.

 
Ad. 1
 
P. Wiceprzewodniczący – otwieram XXVI sesję i witam wszystkich przybyłych. Na 
podstawie listy obecności stwierdzam, że Rada Gminy jest władna do podejmowania 
uchwał.



 
Ad. 2
 
Pan Wiceprzewodniczący przedstawił proponowany porządek. Czy są  jakieś propozycje 
zmiany porządku obrad?
P. Wójt -  Panie Przewodniczący, Wysoka Rado zwracam się z uprzejma prośbą o 
wprowadzenie do dzisiejszej sesji punktu o podjęciu kolejnej uchwały w sprawie zmiany 
uchwały nr XX/125/20 Rady Gminy Łubnice z dnia 9 grudnia 2020 r. w sprawie 
uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych i konserwacyjnych drzew 
uznanych za pomniki przyrody.  Zmiana ta dotyczyłaby tylko daty jaka jest zawarta w 
tamtej uchwale dotycząca przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych na drzewach 
znajdujących się w parku Lipiny. Czyli trzeba by było zmienić w § 4 uchwały zapis w ten 
sposób, że w miejsce daty 30 czerwca 2021 roku wpisuje się datę 31 sierpnia 2021 roku. 
Zmiana ta wynika po prostu z przebiegu prac pielęgnacyjnych i konserwacyjnych 
prowadzonych na obiekcie Lipiny. Zmiana ta jest uzgodniona z konserwatorem zabytków.
 
P. Wiceprzewodniczący – Czy są jeszcze jakieś propozycje zmiany porządku obrad? Nie 
widzę wobec tego przegłosujmy proponowany porządek obrad wprowadzając ten punkt 
jako 13 a punktom następnym nadając kolejne numery.
Porządek zatwierdzono jednogłośnie.
 
Ad. 3
 
P. Wiceprzewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia wotum 
zaufania dla Wójta Gminy Łubnice.
Następnie poprosił Panią Wójt o przedstawienie Raportu o stanie gminy.
P. Wójt – przedstawiła Raport o stanie gminy ( w załączeniu).
P. Wiceprzewodniczący – Czy są pytania do przedstawionego raportu lub do projektu 
uchwały? Nie widzę. Wobec tego proszę Przewodniczących Komisji o przedstawienie 
opinii.
P. Gromny Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Rolnictwa
– opinia pozytywna
P. Bąk Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – opinia pozytywna
P. Wiceprzewodniczący – przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XXVI/158/21
w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Wójta Gminy Łubnice.
                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu

Głosowało 14 radnych.
14 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.
Uchwała została podjęta. Jednogłośnie zostało udzielone wotum zaufania dla Pani Wójt.
Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.
P. Wójt – bardzo serdecznie dziękuję, tym bardziej, że zostało przyznane jednogłośnie a 
więc świadczy o tym, że te nasze starania zostają docenione. Tak, że jeszcze raz 
wszystkim radnym dziękuję i mogę obiecać, że w 2021 roku też będziemy się starać robić 
tak żeby jak najwięcej inwestycji i inicjatyw podejmować, które by służyły rozwojowi naszej
Gminy i podnosiły poziom życia naszych mieszkańców.
 



Ad. 4
 
P. Wiceprzewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 
sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2020 r. 
Następnie przedstawił uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie opinii o 
sprawozdaniach z wykonania budżetu Gminy Łubnice za 2020 rok wraz z informacją o 
stanie mienia jednostek samorządu terytorialnego i objaśnieniami – opinia pozytywna. Czy
są pytania do tego projektu uchwały? Nie widzę. Wobec tego proszę Przewodniczących 
Komisji o przedstawienie opinii.
P. Gromny Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Rolnictwa
– opinia pozytywna
P. Bąk Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – opinia pozytywna
P. Wiceprzewodniczący – przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XXVI/159/21
w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania
budżetu za 2020 r.
                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu

Głosowało 14 radnych.
14 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.
Uchwała została podjęta. 
Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.
 
Ad. 5
 
P. Wiceprzewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi 
Gminy absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2020 rok.
Następnie przedstawił uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie opinii o 
wniosku komisji rewizyjnej w sprawie absolutorium – opinia pozytywna.
Czy są pytania do tego projektu uchwały? Nie widzę. Wobec tego proszę 
Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii.
P. Gromny Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Rolnictwa
– opinia pozytywna
P. Bąk Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – opinia pozytywna
P. Wiceprzewodniczący – przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XXVI/160/21
w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2020 
rok.
                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu
Głosowało 14 radnych.
14 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.
Uchwała została podjęta. Wójt Gminy ma udzielone absolutorium za wykonanie budżetu 
za 2020 rok.
Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.
P. Wójt – bardzo serdecznie dziękuję. Panie Przewodniczący, Wysoka Rado jeszcze raz z 
całego serca składam dzięki. Mimo, że już któryś rok pracuję i mam udzielane 
absolutorium przez Radę Gminy, zawsze jednak wiąże się to z takim wewnętrznym trochę 
pod denerwowaniem, przeżyciem, jak ten kolejny rok zostanie oceniony, i za to właśnie 
dziękuję za to przeświadczenie, że ta praca która wykonuję jest dostrzegana. Jak zawsze 
podkreślam nie jest to tylko dla mnie ale jest to absolutorium dla wszystkich. Dla 
pracowników, po części powiedziała bym, że również dla Państwa, bo w wielu rzeczach, 



które wykonujemy jest też Państwa zaangażowanie, zaangażowanie Sołtysów, Kół 
Gospodyń Wiejskich, Straży Pożarnych wszyscy są zaangażowani. Jeśli coś ma dobrze 
funkcjonować to wszyscy muszą się włączyć i muszą chcieć żeby ten efekt był widoczny. 
Wydaje mi się, że trzeba też podziękować jeszcze jednej osobie, która nie może w tej 
chwili uczestniczyć z nami w obradach a mianowicie naszemu Przewodniczącemu Panu 
Marianowi Komasarze za 2020 rok gdzie również ta współpraca bardzo dobrze się 
układała. Jeżeli nas ogląda to wszyscy go serdecznie pozdrawiamy i życzymy szybkiego 
powrotu do zdrowia. Myślę, że 2021 rok będzie spokojniejszy, będzie taki bardziej 
normalniejszy aczkolwiek nie do końca wiadomo, no bo mówi się o tej 4 fali i tak też 
musimy być na to przygotowani. Tak, że proszę Państwa dziękujemy serdecznie. Dziękuję 
za to glosowanie, dziękuję za udzielenie wotum zaufania, za absolutorium.
 
Ad. 6
 
P. Wiceprzewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Powiatowi Staszowskiemu.
Czy są pytania do tego projektu uchwały? Nie widzę. Wobec tego proszę 
Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii.
P. Gromny Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Rolnictwa
– opinia pozytywna
P. Bąk Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – opinia pozytywna
P. Wiceprzewodniczący – przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XXVI/161/21
w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Staszowskiemu.
                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu
Głosowało 14 radnych.
14 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.
Uchwała została podjęta. 
Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.
 
Ad. 7
 
P. Wiceprzewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy 
na 2021 rok.
Następnie poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie uzasadnienia do uchwały.
P. Skarbnik przedstawiła uzasadnienie.
P. Wiceprzewodniczący – Czy są pytania do tego projektu uchwały? Nie widzę. Wobec 
tego proszę Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii.
P. Gromny Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Rolnictwa
– opinia pozytywna
P. Bąk Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – opinia pozytywna
P. Wiceprzewodniczący – przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XXVI/162/21
w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 
rok.                                                                                                        jako załącznik do 
niniejszego protokołu

Głosowało 14 radnych.
14 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.
Uchwała została podjęta.
Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.



 
Ad. 8
 
P. Wiceprzewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy  Finansowej Gminy Łubnice na lata 2021-2031.
Następnie poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie uzasadnienia do uchwały.
P. Skarbnik przedstawiła uzasadnienie.
P. Wiceprzewodniczący – Czy są pytania do tego projektu uchwały? Nie widzę. Wobec 
tego proszę Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii.
P. Gromny Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Rolnictwa
– opinia pozytywna
P. Bąk Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – opinia pozytywna
P. Wiceprzewodniczący – przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XXVI/163/21
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy  Finansowej Gminy Łubnice na lata 2021-2031.
                                                         jako załącznik do niniejszego protokołu

Głosowało 14 radnych.
14 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.
Uchwała została podjęta.
Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.
 
Ad. 9
 
P. Wiceprzewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność Gminy Łubnice.
Czy są pytania do tego projektu uchwały? Nie widzę. Wobec tego proszę 
Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii.
P. Gromny Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Rolnictwa
– opinia pozytywna
P. Bąk Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – opinia pozytywna
P. Wiceprzewodniczący – przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XXVI/164/21
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Łubnice.
                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu

Głosowało 14 radnych.
14 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.
Uchwała została podjęta.
Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.
 
Ad. 10
 
P. Wiceprzewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie przekazania do 
Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Kielcach skargi Prokuratora Okręgowego w 
Kielcach z dnia 29 kwietnia 2021 r. na uchwałę nr X/32/2011 Rady Gminy Łubnice z dnia 
29 czerwca 2011 r. w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków 
Zespołu Interdyscyplinarnego oraz odpowiedzi na nią.
 Czy są pytania do tego projektu uchwały? Nie widzę. Wobec tego proszę 
Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii.
P. Gromny Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Rolnictwa



– opinia pozytywna
P. Bąk Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – opinia pozytywna
P. Wiceprzewodniczący – przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XXVI/165/21
w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Kielcach skargi 
Prokuratora Okręgowego w Kielcach z dnia 29 kwietnia 2021 r. na uchwałę nr X/32/2011 
Rady Gminy Łubnice z dnia 29 czerwca 2011 r. w sprawie trybu i sposobu powoływania i 
odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego oraz odpowiedzi na nią.
                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu

Głosowało 14 radnych.
14 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.
Uchwała została podjęta.
Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.
 
Ad. 11
 
P. Wiceprzewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie pozostawienia bez 
rozpoznania skargi na działalność Dyrektora Publicznej Szkoły Podstawowej im. 
Wojciecha Skuzy w Łubnicach.
Czy są pytania do tego projektu uchwały? Nie widzę. Wobec tego proszę 
Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii.
P. Gromny Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Rolnictwa
– opinia pozytywna
P. Bąk Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – opinia pozytywna
P. Wiceprzewodniczący – przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XXVI/166/21
w sprawie pozostawienia bez rozpoznania skargi na działalność Dyrektora Publicznej 
Szkoły Podstawowej im. Wojciecha Skuzy w Łubnicach.
                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu

Głosowało 14 radnych.
10 głosowało za,
4 głosy wstrzymujące się.
Nikt nie był przeciw.
Uchwała została podjęta.
Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.
 
Ad. 12
 
P. Wiceprzewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 
XXIII/147/21 Rady Gminy Łubnice z dnia 25 marca 2021 r. w sprawie przyjęcia Gminnego 
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 
Narkomanii na 2021 rok.
P. Wiceprzewodniczący – Czy są pytania do tego projektu uchwały? Nie widzę. Wobec 
tego proszę Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii.
P. Gromny Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Rolnictwa
– opinia pozytywna
P. Bąk Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – opinia pozytywna
P. Wiceprzewodniczący – przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XXVI/167/21



w sprawie zmiany uchwały nr XXIII/147/21 Rady Gminy Łubnice z dnia 25 marca 2021 r. w
sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2021 rok.
                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu

Głosowało 14 radnych.
14 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.
Uchwała została podjęta.
Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.
 
Ad. 13
 
P. Wiceprzewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 
XX/125/20 Rady Gminy Łubnice z dnia 9 grudnia 2020 r. w sprawie uzgodnienia 
przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych i konserwacyjnych drzew uznanych za 
pomniki przyrody.
Czy są pytania do tego projektu uchwały? Nie widzę.  Wobec tego przechodzimy do 
głosowania.

Uchwała Nr XXVI/168/21
w sprawie zmiany uchwały nr XX/125/20 Rady Gminy Łubnice z dnia 9 grudnia 2020 r. w 
sprawie uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych i konserwacyjnych 
drzew uznanych za pomniki przyrody
                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu

Głosowało 14 radnych.
14 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.
Uchwała została podjęta.
Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.
 
Ad. 14
 
P. Przew. – czy są interpelacje i wnioski radnych? Nie widzę.
 
Ad. 15
 
Brak odpowiedzi na interpelacje i wnioski.
 
Ad. 16
 
P. Sekuła – chciałem podziękować koleżankom i kolegom za wsparcie jakiego udzieliliśmy 
Powiatowi Staszowskiemu, myślę, że przełoży się to na bezpieczeństwo wszystkich ludzi, 
którzy będą się poruszać po tej drodze powiatowej. A tak przy okazji mam nadzieję, że 
zniknie problem z wodą na polach, która zalegała po większych deszczach jak będą 
zrobione przepusty to będzie spływało.
P. Gromny – Panie Przewodniczący, Wysoka Rado ja bym miał tak informacyjnie do 
podania pisma jakie wysłałem od 2004 roku do Regionalnego Zarządu Gospodarki 
Wodnej w Krakowie oraz do Marszałka Województwa Świętokrzyskiego i obecnie do 
Państwowego Gospodarstwa Wodnego „ Wody Polskie” o zabezpieczenie lewego wału 
Wisły. Ostatnie pismo wysłałem 28 maja 2021 roku do Wód Polskich w Warszawie, 
Krakowie i Sandomierzu. Do tej pory jeszcze nie otrzymałem odpowiedzi. Pozwolę sobie 
przeczytać co napisałem.



Nawiązując do Waszego pisma z odpowiedzią w sprawi zabezpieczenia lewego brzegu 
rzeki Wisły w km od 207+430 do 208+500 w miejscowości Słupiec gm. Łubnice pragnę 
nadmienić, że już kilkakrotnie zwracałam się wcześniej w kolejnych latach do 
Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Krakowie od 2004 roku o zabezpieczenie 
w/w brzegu zniszczonego w wyniku powodzi w 1997 roku a w kolejnych latach w wyniku 
dużych wezbrań Wisły. Erozja tego brzegu postępowała w dużym stopniu.
W odpowiedziach w poszczególnych latach zostałem informowany jednakowo – brakiem 
środków na ten cel. Z informacji rządowych w mediach wynikało, że na takowe 
zabezpieczenia popowodziowe środki były przeznaczane w dużych ilościach. Nie wiem 
dlaczego przez okres 17-tu lat ani razu do chwili obecnej środki te nie mogły się znaleźć 
na wyremontowanie, zabezpieczenie odcinka brzegu Wiślanego o długości 1070 metrów, 
który to znajduje się poza zakolami piętrzącymi Wisłę od miejscowości Gace Słupieckie – 
Słupiec-Tarnowce – Słupiec. Z Waszego pisma z dnia 22.02.2019r. wynika, że wykonanie 
inwestycji będzie zależne od pilności potrzeb w skali całego obszaru Zarządu Zlewni w 
Sandomierzu. Natomiast na wykonanie polderów – zalewowych macie fundusze i chcecie 
zalewać w razie powodzi najbardziej urodzajne tereny rolnicze oraz ich mieszkańców wraz
z dorobkiem całego życia, z którego żyją i w dalszym ciągu w nim pracują i tylko z tego się
utrzymują.  Wydajecie pieniądze na zdjęcia wykonywane przez helikoptery do dalszych 
projektów na bezsensowny cel.
Wielokrotnie przyjeżdżali przedstawiciele z Krakowa i Sandomierza na w/w miejsce 
oglądali, pogadali i na tym się kończyło. A brzeg równoległy na tym odcinku po każdej 
powodzi zbliża się do stopy wału.
Ponieważ mieszkam na wprost tego odcinka od 1954 roku, w którym się urodziłem i 
powódź w latach 60-tych dobrze pamiętam wówczas na tym odcinku były 3 lub 4 tamy 
poprzeczne, które odprowadzały  nurt dużej wody na drugą stronę ale po w/w powodzi 
zostały wyrwane.
Kończąc pragnę nadmienić, że 20 lat byłem sołtysem a obecnie 18 lat Radnym Gminy 
Łubnice.
Problem ten nurtuje nie tylko mnie ale najbardziej moich mieszkańców tegoż przysiółka, 
którzy tak szczerze darzą mnie zaufaniem przez tyle lat.
Wobec powyższego bardzo proszę o rozwiązanie tego problemu z korzyścią dla moich 
mieszkańców oraz mieszkańców całej Gminy Łubnice.
Wysłane to było miesiąc temu do Państwowego Gospodarstwa Wodnego „Wody Polskie” 
w Warszawa i w Sandomierzu oraz do Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w 
Krakowie. Dziękuję bardzo.
P. Bąk – chciałem zapytać czy coś wiadomo w sprawie polderów?
P. Wójt – jeśli chodzi o sprawę polderów, to zostały wszędzie rozesłane rezolucje Rady 
Gminy z Podpisami mieszkańców. Na chwilę obecną przyszła tylko odpowiedź od Pana 
Wojewody, z której w zasadzie za wiele nie wynika tylko, że są prowadzone konsultacje i 
opisuje stan jaki jest na chwilę obecną. Natomiast z innych miejsc jeszcze takie 
odpowiedzi nie przyszły. Mieliśmy zaplanowane spotkanie Wójtów i Burmistrzów Powiatu 
Staszowskiego z przedstawicielem Wód Polskich ale to spotkanie zostało przełożone na 1 
lipca gdzie po prostu chcielibyśmy żeby się merytorycznie odniósł przedstawiciel Wód 
Polskich, co to jest planowane, jak to jest planowane, jak to ma wyglądać bo tak do końca 
nikt nie jest wstanie określić na jakich zasadach te poldery miały by tutaj funkcjonować. W 
każdym bądź razie mamy nadzieję, że ta sytuacja i te pomysły zostaną zaniechane tak jak



to było w roku 2012. Jeżeli będą jakiekolwiek informacje to będę na bieżąco Państwa 
informować no bo to chyba jest taka najbardziej nurtująca wszystkich mieszkańców a 
szczególnie z tych terenów nadwiślańskich ale dotyczy to proszę Państwa terenu całej 
gminy, bo tak jak wspominałam wcześniej jest to zagrożenie w wypadku wykonanie tych 
polderów, podjęcia decyzji o ich budowie jest to zagrożenie dla funkcjonowania i istnienia 
całej gminy. Tak, że na bieżąco jak tylko jakieś informacje się pojawią, czy otrzymamy to 
będę Państwa informować.
P. Szymański – ludzie mi przekazywali taką sprawę, chodzi o mieszkańców Górki Łubnice,
wyborcy chcą żeby rów obok drogi gminnej położyć rury większej średnicy, przysypać 
ziemią i na tym zrobić chodnik a te rury by służyły również do odprowadzania szamba.
P. Wójt – proszę Państwa będzie planowany budżet, będą Państwo pracować w 
Komisjach nad przyszłorocznym budżetem jeżeli takie zadanie zostanie zaplanowane i 
ujęte w budżecie no to my je będziemy realizować. Natomiast pragnę zaznaczyć, że taki 
rów kryty to są bardzo duże koszty. Proszę zwrócić uwagę jakie są koszty tam w Wilkowej 
jest odcinek niespełna kilometra i jakie rzędu to są koszty, to ile by to kosztowało tutaj jak 
w Wilkowej kosztuje 585 tysięcy. Natomiast o ile mnie pamięć nie myli to tam historia z tym
rowem to ona już się toczy dosyć długo, bo tam miał być rów kopany, później się okazało, 
że się ludzie nie zgadzają, później znowu się zgadzali. Co chwilę jest tam jakaś inna 
koncepcja. Ale to proszę Państwa czy dana inwestycja zostanie ujęta w budżecie gminy to
zależy w zasadzie to w większej mierze od nas wszystkich. Będą Państwo pracować 
będziemy przedstawiać co jest do zrealizowania i za jakie pieniądze. Na pewno w 
bieżącym roku jest to niemożliwe do wykonania, bo to będzie bardzo poważane zadanie, 
oczywiście trzeba będzie też się zorientować czy będzie możliwość uzyskania środków z 
zewnątrz żeby w 100% nie wykonywać z własnych środków. Takie wykonanie z własnych 
środków to ju dzisiaj mogę powiedzieć, że będzie nie możliwe do realizacji. Tak, że jest to 
kwestia do decyzji i do rozpatrzenia w przyszłorocznych planach inwestycyjnych.
 
P. Wiceprzewodniczący – czy ma ktoś jeszcze jakieś sprawy, pytania? Nie widzę. Wobec 
tego zamykam dzisiejsze obrady.

Sesja trwała 1 godzinę 56 minut.
 
Na tym protokół zakończono i podpisano.
 
 
Protokołowała:                                          Wiceprzewodniczący Rady Gminy
Henryka Rogala                                                   Eugeniusz Kozioł


